
Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle 

Svebølle d. 22. november 2014 

 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle 
 
Tidspunkt: Tirsdag d. 11. november 2014 kl. 20.00 hos Henriette Daugaard-Larsen, nr. 23. 
 
Mødedeltagere: 
 Svend Profft, formand (FM) 
 Bo Tronholm Frigast, næstformand (NFM) 
 Brian Brink, kasserer (BB) 
 Henriette Daugaard-Larsen, sekretær (HDL) 
 Per Bentzen, bestyrelsesmedlem (PB) 
 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Godkendelse af dagsorden 

4. Godkendelse af referat fra sidste møde 

5. Kassererens fremlæggelse af d.d. kontoudtog over foreningens konti  

6. Status på igangværende bestyrelsesarbejde. 

7. Behandling af indkomne forslag 

8. Fastlæggelse af næste møde 

9. Eventuelt 

 

 

Ad pkt. 1: 
Formanden byder velkommen.  
Formanden vælges til dirigent. 
 
Ad pkt. 2: 
HDL er referent.  
 
Ad pkt. 3: 
PB kommenterer, dagordenen bør være mere detaljeret.  
Dagsordenen godkendes uden yderligere bemærkninger. 

 
Ad pkt. 4: 
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt og lagt på hjemmesiden.  
 
Ad pkt. 5: 
Der er som aftalt på sidste møde blevet oprettet en VISA/dankort konto til betaling af hjemmeside mv. Kontoen 
koster 150 kr./året. Det første år er gratis. Bestyrelsen mener pr princip, at det ikke er ok, at der fra bankens side 
opkræves dette gebyr, men der er ikke noget at gøre ved det.  
 
Kassereren har forsøgt at få hævet renten på vores konti. Det kunne ikke lade sig gøre. Renten er pt 0,75%.  
 
Kassereren fremviser kontoudtog fra dags dato til bestyrelsen. Ingen bemærkninger fra bestyrelsen.   
 
 



Side 2 af 2 
 

Bevægelser på kontiene siden sidste bestyrelsesmøde: 
Eneste bevægelse siden sidst er betaling af host på hjemmesiden. Pris kr. 45,00. NFM forelægger regning for 
hjemmesiden. Der er fremover valgt en billigere løsning. Der trækkes yderligere kr. 559,76 på foreningskontoen.  
 
Ad pkt. 6: 
Ændring af indkørsler: 
FM har ikke svaret Schumacker nr. 61 vedr. afvandingsproblemer. FM forsøger at træffe Schumacker den kommende 
weekend.   
 
Opstilling af skilt med henvisning til husnumre: 
PB har fremsendt forslag til Kalundborg Kommune ved Anne-Marie Pedersen pr. 2. oktober 2014. Der er endnu ikke 
kommet bekræftelse på modtagelse eller svar fra kommunen. (der er siden bestyrelsesmødets afholdelse kommet 
svar fra kommunen med tilladelse til opsætning af skilt på foreningens egen regning).  
 
Snerydning: 
Kassereren har indhentet kontroltilbud hos Mini Entreprenøren i Jyderup. Priserne var mere end dobbelt så dyre  ift. 
tidligere opnåede priser.  
Grøn Vækst (et datterselskab til Malmos) har overtaget al service inkl. snerydning mv. Her er der opnået samme pris, 
som tidligere år hos Malmos. Der indgås en treårig kontrakt med Grøn Vækst.  
 
Ad pkt. 7: 
Der er ingen indkomne forslag. 
 
Ad pkt. 8: 
Næste møde afholdes onsadg d. 25. februar 2015 kl. 20.00. 
 
Ad pkt. 9: 
Kassereren overfører min. kr. 20.000,00 til Vejfonden ved årets afslutning. Beløbet afhænger af forbruget til 
snerydning frem til årsskiftet henset til, at der ikke må stå mere end kr. 50.000,00 på Foreningskontoen.  
 
 
 
Mødet hæves kl. 21.30 
 

 
 
 

Henriette Daugaard-Larsen 
sekretær 

 


